

Embassy of India

Cairo

Press Release

India achieves the major milestone of '1.4 billion' COVID-19 vaccinations

In a historic achievement, the cumulative COVID-19 vaccine doses administered in India has surpassed the 1.41 billion milestone, with the administration of 3.2 million vaccine doses in the last 24 hours. Prime Minister of India, Narendra Modi congratulated Indians and expressed gratitude to the country's scientific community and health professionals for working towards achieving this feat. PM Modi called it a triumph of Indian science, enterprise and collective spirit of 1.3 billion Indians. With this milestone, over 90% of adult population has been immunized with at least one dose and over 60% with two doses.

2. The recovery of more than 7000 patients in the last 24 hours has increased the cumulative tally of recovered patients (since the beginning of the pandemic) to 34.2 million. Consequently, India's recovery rate stands at 98.40%, highest since March 2020.

3. Sustained and collaborative efforts by the Centre and the States/UTs continue the trend of less than 15,000 Daily New Cases that is being reported for last 2 months now. Less than 7000 new cases were reported in the last 24 hours. The Active Caseload remains below 0.2 million mark and is presently at 76,766. Weekly Positivity Rate (0.62%) less than 1% for last 40 days. Active cases constitute 0.22% of the country's total Positive Cases, which is lowest since March 2020.

4. Prime Minister has announced that the administration of COVID-19 vaccination for children between 15 and 18 years will start from 3 Jan 2022. "Third dose" for healthcare and frontline workers would be administered from 10 Jan 2022 . The precaution dose will also be available for citizens above 60 years of age and those with comorbidities on the advice of their doctor from 10 Jan 2022.

27th December 2021

Cairo

سفارة الهند

القاهرة

نشرة صحفية

الهند تحقق انجازا كبيرا يتمثل في تقديم "1.4 مليار" جرعة لقاح كوفيد 19

في إنجاز تاريخي، تجاوز عدد جرعات لقاح كوفيد 19 التراكمية المقدمة في الهند حاجز 1.41 مليار جرعة، حيث تم إعطاء 3.2 مليون جرعة لقاح في الـ 24 ساعة الماضية. وقد هنأ رئيس وزراء الهند، ناريندرا مودي، الهنود وأعرب عن امتنانه للمجتمع العلمي والمهنيين الصحيين في البلاد للعمل على تحقيق هذا الإنجاز الكبير. وقد وصف رئيس الوزراء مودي هذا الإنجاز بأنه انتصار للعلوم والمشاريع والروح الجماعية الهندية لـ 1.3 مليار هندي. ومن خلال تحقيق هذا الإنجاز الهام، تم تحصين أكثر من 90% من السكان البالغين بجرعة واحدة على الأقل وأكثر من 60% من السكان بجرعتين.

2. أدى شفاء أكثر من 7000 مريض في الـ 24 ساعة الماضية إلى زيادة العدد التراكمي للمرضى المتعافين (منذ بداية الجائحة) إلى 34.2 مليون شخص. وبالتالي، بلغ معدل التعافي في الهند 98.40%، وهو أعلى معدل منذ مارس 2020.

3. تواصل الجهود المستمرة والتعاونية التي تبذلها الحكومة المركزية والولايات العمل على تقليل عدد الحالات الجديدة إلى أقل من 15000 حالة جديدة يوميًا على مدى الشهرين الماضيين. وقد تم الإبلاغ عن أقل من 7000 حالة جديدة خلال الـ 24 ساعة الماضية. ولا يزال عدد الحالات النشطة أقل من 0.2 مليون حيث يصل العدد حاليًا إلى 76,766. وبلغ معدل الحالات الإيجابية الأسبوعي (0.62%) أي أقل من 1% خلال آخر 40 يومًا. وتشكل الحالات النشطة 0.22% من إجمالي الحالات الإيجابية في البلاد، وهو أدنى مستوى منذ شهر مارس 2020.

4. أعلن رئيس الوزراء في برنامج مان كي بات الإذاعي أن عملية تقديم لقاح كوفيد 19 للأطفال الذين تتراوح أعمارهم بين 15 و 18 عامًا ستبدأ اعتبارًا من 3 يناير 2022. وسيتم تقديم "الجرعة الثالثة" للعاملين في مجال الرعاية الصحية والعاملين في الخطوط الامامية اعتبارًا من 10 يناير 2022. وستكون الجرعة الاحترازية متاحة أيضًا للمواطنين الذين تزيد أعمارهم عن 60 عامًا والذين يعانون من أمراض مصاحبة بناءً على نصيحة طبيهم اعتبارًا من 10 يناير 2022.

27 ديسمبر 2021

القاهرة
